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ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

uw mail d.d. 6 november 2015 inzake The Student 

Hotel 

 10 november 2015  --  

BEHANDELD DOOR  DOORKIESNUMMER  ONZE REFERENTIE  

GEMM (Guid) Bartholomée  043 - 350 4601  2015-35010  

E-MAILADRES  FAXNUMMER  UW REFERENTIE  

guid.bartholomee@maastricht.nl  -    

    

U heeft per mail van 6 november 2015 gevraagd aan het college om vooruitlopend op de raadsronde 
en raadsvergadering over het initiatief van The Student Hotel een stadsronde te plannen. Namens 
het college bericht ik u als portefeuillehouder als volgt.  
  
Overeenkomstig de toezegging door mij gedaan tijdens het interpellatiedebat, dat op initiatief van uw 
fracties is gevoerd op 29 september 2015, heeft het college het raadsstuk planontwikkeling The 
Student Hotel in Eiffelcomplex opgemaakt. Dit raadsstuk is in overleg met de griffie door het college 
geagendeerd voor de raadsronde en raadsvergadering van 17 november 2015.  
  
Het is uiteraard aan de raad, en in het bijzonder het presidium, om te bepalen hoe u een voorstel 
wenst te behandelen. Het lijkt mij dan ook goed dat het presidium overlegt hoe de behandeling van 
dit voorstel plaatsvindt. Het spreekt vanzelf dat het college dienovereenkomstig zal handelen. Wel wil 
ik u er daarbij op wijzen dat besluitvorming, conform de afgesloten intentieovereenkomst met The 
Student Hotel, dit jaar dient plaats te vinden.  
  
Parallel hieraan heb ik zoals dat was toegezegd in mijn mailwisseling d.d. 15 oktober 2015 de 
heer A. Scheerens van de Stichting Samenwerkende Hotels Maastricht (Sahot) aangeboden om met 
Sahot en de Koninklijke Horeca Nederland (KHN) samen om tafel te gaan om de vraagstukken te 
bespreken. Sahot en KHN hebben direct aangegeven hier gebruik van te willen maken. Dit gesprek 
heeft plaatsgevonden op 4 november 2015. Momenteel worden de afspraken die tijdens het gesprek 
zijn gemaakt uitgevoerd.  
  
Ik hoop dat ik u hiermee voldoende heb geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
Gerdo van Grootheest, 
Wethouder Ruimtelijke Ontwikkeling, Wonen, Natuur en Milieu. 




